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Bestyrelsesmøde den 30. januar 2024 

 

Til stede:  Erik Schaadt 

 Frank Blinkenberg 

Mogens Jensen 

Qu Wang 

 Allan Hoff 

 Jens Larsen (ref.) 

Afbud: Lone Kielberg 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af referat 19. december. 
2. Budget 2024 
3. Regnskab og forberedelse til Generalforsamling. 
4. Opfølgning på snak om klubbens målsætning - hvilke udvalg skal vi nedsætte, og hvilken 

ledelsesmodel skal vi have og hvad skal de enkelte udvalg have til formål. 
5. Orientering fra trænermøde. 
6. Henvendelser fra medlemmer. 
7. Sponsor og klubtøj. 
8. Morgen træning. 
9. Aftale med HVT omkring bane 5 og 6. 
10. Næste møde. 
11. Evt. 

 

Ad 1.  Godkendelse af referat 19. december. 
 Referat godkendt uden bemærkninger 
 

Ad. 2 Budget 2024. 
 Budget foreligger i kladdeform.  

Der er en omsætning på ca. kr. 5,5 mio.  
Klubben har en egen beholdning på ca. kr. 1.2 mio. 

 Der mangler fortsat refusion opgørelser fra Kommunen. 
Der er afsat kr. 90.000 til vedligehold dette beløb skal akkumuleres over en årrække til f.eks. 
maling af baner (kr. 70.000 pr. bane). 
Det forventes at der balance i budgettet for 2024 
Der forventes ikke kontingentstigninger i kommende sæson. 
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Ad. 3 Regnskab og forberedelse til Generalforsamling. 

Generalforsamling planlægges afholdt den 16. april 2024 
Forudgående Bestyrelsesmøder: 
27. februar 
19. marts  
2. april her deltager revisor 
Frank, Mogens og revisor vil udfærdige regnskab og budget til Generalforsamling og tilse at 
formalia overholdes. 

 
Ad. 4 Opfølgning på snak om klubbens målsætning - hvilke udvalg skal vi nedsætte, og hvilken 

ledelsesmodel skal vi have og hvad skal de enkelte udvalg have til formål.  
 FTK udarbejdede i 2018 en ambition- og visionsplan fra mod 2028. 
 I 2023 er man halvvejs i planen og det er bestyrelsens ønske at trykprøve planen. 
 Hvor er FTK i dag ifht. planen og skal der foretages justeringer i planen dels ifht. klubbens 

nuværende ståsted, men tillige skal der justeres i delmålene og forventninger/mål i 2028. 
 Planen er opdelt i 7 hovedgrupper: 

1. Kultur 
2. Talenter 
3. Motionister 
4. Ungdomsafdeling 
5. Familietennis 
6. Anlæg 
7. Økonomi 
 

 Bestyrelsen er opdelt i flg. udvalg: 
A. Økonomi: Frank, Mogens og Erik 
B. Træning: Mogens, Allan og Lone 
C. Ungdom: QU 
D. Motionist: Allan og Mogens 
E. Vedligehold: Jens og Erik 

 
Følgende udvalg følger op: 

 
1. Kultur: A, B, C, D og E 
2. Talenter: B og C 
3. Motionister: D 
4. Ungdomsafdeling: B og C 
5. Familietennis: B og C 
6. Anlæg: E 
7. Økonomi: A 

 
Ad. 5 Orientering fra trænermøde den 30. januar 

Der arbejdes fortsat med at få afstemt de 3 fuldtids træners arbejdsopgaver og vilkår i 
forhold til de opgaver der er. 
Derudover behandles: 
Ompriotering af træningstimer 
Nye træningsinitiativer 
Baneplan for udendørssæsonen 
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Ad. 6 Henvendelse til Bestyrelsen 

Der tilgår for tiden Bestyrelsen mails med krav om besvarelser på spørgsmål der dels er 
upassende eller usande. 
Bestyrelsen er valgt på generalforsamlingen og udfører sit hverv efter bedste evne i henhold 
til klubbens værdier og målsætning og indenfor de økonomiske rammer. 
Dette forventes naturligvis respekteret af alle klubbens medlemmer. 
Det er muligt at rette henvendelse til Bestyrelsen, men at rette henvendelse med krav på 
besvarelse af upassende eller usande spørgsmål, er på ingen måde acceptabelt. 

 
Ad. 7 Sponsor og klubtøj 

Der pågår dialog med TransOcean som klubsponsor med tilbud om bolde, klubtøj og 
rekvisitter. Erik følger op.  
 
Med hensyn til erhvervs sponsorer, vil Jens se på udarbejdelse af fælles skabelon der kan 
udsendes/omdeles potentielle firmaer. 

 
Ad. 8 Morgentræning 

Morgentræning er en aftale der har gjaldt for primært yngre spillere med tilknyttet træner. 
Af økonomiske grunde måtte aftalen trækkes tilbage.  Det er efterfølgende rejst ønske om at 
genoptage aftalen hvilket herefter er godkendt inden for retningslinjer udstukket af 
træningsudvalget. 

 
Ad. 9  Aftale med HVT om bane 5 og 6 

Der er endnu ikke opnået en endelig aftale mellem FTK og HVT om fremtidig leje af 
indendørsbanerne 5 og 6. 

 
Ad. 10 Næste møde 
 27. februar kl. 17.00 
 
Ad. 11 Eventuelt 

Lysstyring af belysning i hallens toilet og omklædnings områder – Erik vil sammen md Boje 
indhente tilbud. 
 
Halinspektør – Boje er igen på arbejde.  

  
  

 

  

 


